
… Met een nieuwe invulling voor de parochiekerk
De parochiekerk Onze-Lieve-Vrouw-ten-Briel staat al enkele jaren leeg. On-
danks dat de parochiepriester zijn ambt wou verderzetten, werd hij met pensi-
oen gestuurd. Er werd nog een vervanger aangesteld maar de coronapandemie 
zorgde ervoor dat er sinds 2020 geen eucharistievieringen meer plaatsvinden in 
de parochiekerk. Het kerkgebouw en enkele omliggende percelen zijn in bezit 
van een vzw. Die vzw verhuurt momenteel haar patrimonium aan de parochie 
van Baasrode en aan scouts Buggenhout. 

N-VA Buggenhout wenst de kerk een nieuwe sociale bestemming te geven 
conform de statuten van de vzw die eigenaar is. Daarvoor kan het lokaal 
bestuur Buggenhout een bemiddelende rol opnemen. In elk geval zou het 
kerkgebouw ten dienste moeten zijn van de Brielenaren die er decennia lang 
hun gemeenschap gevormd hebben. Extra ruimte voor de Montessorischool, 
het kunstatelier Spat of een nieuwe welzijnsorganisatie behoren tot onze 
voorstellen.

… Met een duurzame toekomst voor de Alvat-site 
N-VA Buggenhout zet zich in voor de lee� aarheid van den Briel. Een belangrijk aspect daarvan is de toekomst van de Alvat-site. 
We hebben ons sterk gemaakt voor een duurzame invulling van dat gebied. 

In het verleden waren er plannen voor grootschalige watergebonden bedrijven, 
maar dat is niet wat de lokale gemeenschap wilde. De N-VA onder impuls van 
gedeputeerde An Vervliet hield die plannen tegen. De Alvat-site heeft van ouds-
her een industriële achtergrond. De herontwikkeling van de Alvat-site zal echter 
afhangen van het lopende bodemonderzoek. Dat zal bepalen welke functies daar 
in de toekomst mogelijk zijn. Het Ruimtelijke Uitvoeringsplan (RUP Alvat) moet 
nog worden opgestart, maar voor N-VA Buggenhout mag de planzone worden 
uitgebreid tot en met de Otto De Maeyerstraat / Brielpark. Zo kan een zachte 
overgang gecreëerd worden naar de noordelijk gelegen woonkern. Naast KMO’s 
met bedrijfswoningen wil de N-VA onderzoeken of de Alvat-site ruimte kan 
bieden voor een modern recyclagepark met kringloopwinkel. 

Ook het gevoel dat 
den Briel beter 
verdient? 
Namens N-VA Buggenhout willen wij u informeren over 
belangrijke kwesties die spelen op den Briel. We streven naar 
een deelgemeente die opnieuw bruist van leven en zetten ons 
in voor positieve veranderingen die het wonen op den Briel 
aangenamer maken. We focussen op een duurzame ontwikke-
ling van de Alvat-site, een hoger en kwalitatiever woonaanbod, 
een optimaler ruimtegebruik en extra recreatiemogelijkheden 
in de Scheldevallei. Samen werken we aan een bloeiende toe-
komst voor den Briel.

Den Briel verdient beter
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… Met meer aandacht voor de natuur
Hoera voor erkenning als Vlaams Nationaal Park
N-VA Buggenhout juicht toe dat Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir de Scheldevallei erkende als een Vlaams Nationaal 
Park. Naast alle positieve effecten op natuur en recreatie mogen we de nieuwe vormen van overlast niet uit het oog verliezen. Zo 
belemmert de pijnlijke jeuk die knijten veroorzaken, het dagelijks leven van onze inwoners langs de Schelde. 

Niet voor knijten en Japanse Duizendknoop
Wij vinden het onaanvaardbaar dat onze bewoners langs de Schelde geen korte broek meer kunnen dragen in de tuin of op straat 
kunnen gaan zonder gestoken te worden door knijten. Ten tweede zorgt de Japanse Duizendknoop, een exotische plant, voor een 
groot probleem. Zo verlaagt de verkeersveiligheid in de Scheldestraat drastisch als de plant in volle bloei staat. We benadrukken dat 
zowel de knijten als de exotische planten actief moeten worden bestreden door de waterloopbeheerder De Vlaamse Waterweg.

… Met modernere woningen
N-VA Buggenhout pleit voor modernere woningen op 
den Briel, inclusief herontwikkeling van locaties zoals 
het postgebouw en het Brielpark, met de nadruk op het 
aantrekken van diverse functies.

We begrijpen dat het door het gemeentebestuur aange-
stelde studiebureau geen kernwinkelgebied afbakent in 
den Briel maar we zijn het oneens met de opvatting dat 
den Ouden Briel geen aparte woonkern is. In onze visie 
zijn er voldoende bewoners om van den Ouden Briel een 
afzonderlijke kern te maken. 

Voordat we nieuwe handelszaken en dienstverlening 
aantrekken, moeten we investeren in een uitgebreider en 
kwalitatief hoogstaand aanbod van woningen.

Het gemeentebestuur kan zelf het goede voorbeeld 
geven door het oude postgebouw en de vier woningen te 
Brielpark af te breken en er een nieuw woonerf te (laten) 
creëren. Net zoals in de kern van Opstal kan ook daar 
de centrale hoeve aangekocht worden voor een optimale 
woonontwikkeling. 
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… Met veiligere weginfrastructuur 
Den Briel is doordrenkt van trage wegen die dagelijks gebruikt worden als woon-werkverkeer en schoolroute. Door het gebrek aan 
een veilige oversteekplaats van de Provinciale baan wordt er continu in tegengestelde richting gefietst tussen de Diepmeerstraat en 
de Oeverstraat. N-VA Buggenhout pleit andermaal voor een veiligere oversteekplaats op het knooppunt Brielstaat – Schriekstraat – 
Kuitelgem – Provinciale baan. 

Daarnaast moet het 
dossier voor de verlen-
ging van de fietsauto-
strade F19, langsheen 
de museumspoorlijn 
52, opnieuw op tafel 
gelegd worden. Het 
lokaal bestuur mag zich 
niet neerleggen bij het 
status quo. De aanwe-
zige waardevolle flora 
langsheen spoorlijn 52 
mag geen belemmering 
worden voor duurzame 
mobiliteitsoplossingen. 

… Met uitbreiding van sportieve, culturele en recreatieve 
infrastructuur 

Behoudens het kunstalier Spat ligt het kloppend hart van het verenigingsleven al jaren op de terreinen van de voetbalclub Spartak 
Briel. Zo is het sportcomplex de uitvalsbasis voor een wafelenbak, eetfestijnen, quizzen, een loopwedstrijd en een nieuwjaarsreceptie. 
Onder impuls van lokale vrijwilligers werd ook het kermisweekend, met succes, nieuw leven ingeblazen. De gemeenschapsvorming 
op het sportcomplex mag niet onderschat worden. N-VA Buggenhout wil de Brielse vrijwilligers en verenigingen maximaal 
ondersteunen bij de organisatie van het kermisweekend en de inrichting van de sportinfrastructuur.

Word lid Meer weten over deze thema’s? Neem contact op met 
N-VA Buggenhout via email buggenhout@n-va.be
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


